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نماینده روسیه در ســازمان های بین المللی در وین در پیامی با اعلام جزئیاتی 
درباره مورد بحث قرار گرفتن موضوع برنامه هســته ای ایران در جلســه ماه ژوئن 
شورای حکام، گفت که ارائه قطعنامه ضدایرانی تروئیکای اروپا و آمریکا نتیجه مثبتی 

به همراه نخواهد داشت.
»میخائیل اولیانوف« نماینده روسیه در سازمان های بین المللی در وین، روز یکشنبه و در 
پیامی در شبکه اجتماعی ایکس نوشت: جلسه ماه ژوئن شورای حکام آژانس بین المللی انرژی اتمی 
فردا آغاز خواهد شد. انتظار می رود گفت وگوهای پرتنشی درباره برنامه هسته ای ایران انجام شود.

به گزارش ایسنا، اولیانوف گفت: آمریکا و تروئیکای اروپا )آلمان، فرانسه و انگلیس( قصد دارند 
پیش نویس قطعنامه ای را در این زمینه ارائه کنند. مطمئنا، نتایج مثبتی به همراه نخواهد داشت.

گزارش ها حاکی از آن اســت که آمریکا قرار اســت از قطعنامه ضدایرانی تروئیکای اروپا 
در شــورای حکام حمایت کند. این در حالی اســت که واشنگتن مذاکرات غیرمستقیمی را با 
میانجی گری عمان با ایران برای حل وفصل مسئله برنامه هسته ای آن پیش می برد و مقام های 
آمریکایی گفته اند »دونالد ترامپ« رئیس جمهور آمریکا رویکردی دیپلماتیک را نسبت به ایران 

اتخاذ کرده است.
خبرگزاری آسوشــیتدپرس که پیش نویس این قطعنامه را رویت کرده گزارش داد که در 
متن آن ادعا شده است: ناکامی های متعدد ایران در انجام تعهدات خود از سال ۲۰۱۹ برای ارائه 
همکاری کامل و به موقع به آژانس در مورد مواد و فعالیت های هسته ای اعلام نشده در چندین 
مکان اعلام نشده در ایران، به معنای عدم پایبندی به تعهدات آن تحت توافقنامه پادمانی آن است.
پیش نویس قطعنامه علاوه بر این، ادعا کرده است که »ناتوانی آژانس بین المللی انرژی اتمی 
در ارائه تضمین مبنی بر اینکه برنامه هســته ای ایران منحصراً صلح آمیز است، پرسش هایی را 
مطرح می کند که در صلاحیت شورای امنیت سازمان ملل متحد، به عنوان نهادی که مسئولیت 

اصلی حفظ صلح و امنیت بین المللی را بر عهده دارد، قرار دارد.«
به اذعان آسوشــیتدپرس متن پیش نویس ممکن است قبل از ارائه رسمی تغییر کند، زیرا 

اعضای شورای حکام فرصت دارند اصلاحاتی را پیشنهاد دهند.
یک دیپلمات ارشد غربی در گفت وگو با این خبرگزاری آمریکایی ضمن معرفی این قطعنامه 

ضدایرانی به عنوان »گامی جدی«، تصریح کرد: درهای دیپلماسی را در این مورد نمی بندند.
این مقام غربی افزود: هدف این قطعنامه این است که ایران این مسئله را حل کند. به همین 
دلیل است که این قطعنامه بلافاصله عدم پایبندی ایران را به شورای امنیت سازمان ملل ارجاع 
نمی دهد تا تحریم های بیشتری را بررسی کند. ایرانیان فرصتی خواهند داشت تا سرانجام به تمام 

درخواست هایی که در ۶ سال گذشته مطرح شده است، عمل کنند و پاسخ دهند.
ریابکوف: غرب مقصر وضعیت کنونی برجام است نه ایران

»سرگئی ریابکوف« معاون وزیر امورخارجه روسیه با بیان اینکه دولت قبلی ایالات متحده 
نتوانســت به وعده خود برای بازگشت به برنامه جامع اقدام مشترک )برجام( عمل کند، گفت: 
اکنون ایالات متحده به طور جدی به انعقاد توافق با ایران متعهد اســت و احتمال دستیابی به 

نتیجه مطلوب همچنان وجود دارد.
به گزارش ایســنا، ریابکوف در ادامه با تاکید بر این که »فدراســیون روســیه تماس های 
غیرمستقیم بین نمایندگان ایران و آمریکا را از نزدیک زیر نظر دارد، اظهار داشت: همین واقعیت 
در رابطــه با چنین تماس هایی، یک تغییر جدی در چارچوب کلی رویدادهای نســبتاً پرتنش 

پیرامون برنامه هسته ای ایران در سال های اخیر است.
او کــه با خبرگزاری تاس گفت وگو می کــرد، افزود: دولت قبلی آمریکا با وعده بازگرداندن 
ایالات متحده به برجام وارد کاخ سفید شد. متأسفانه، همان طور که در موارد دیگر اتفاق افتاد، 

به وعده خود عمل نکرد.
دیپلمات ارشــد روس تصریح کرد: ما امروز شاهد تمرکز بسیار جدی تر واشنگتن بر انعقاد 
توافقی با تهران بر اســاس شــرایط قابل قبول متقابل هستیم که به ما امکان می دهد با از بین 
بردن ســوءظن ها و تعصبات در مورد انرژی هســته ای صلح آمیز در جمهوری اسلامی ایران، از 

بحران جلوگیری کنیم.
وی همچنین گفت: تا جایی که می توانیم قضاوت کنیم، طرفین همچنان در مسیر گفت وگو 
حرکت می کنند. البته، مانند هر مذاکره ای، به ویژه چنین مذاکرات پیچیده ای مشکلات و زوایای 
تیزی وجود دارد. با این حال، با توجه به اظهارات تهران و واشنگتن، احتمال رسیدن به نتیجه 
مطلوب همچنان وجود دارد. بیایید، ببینیم که بحث در مورد ایده های مطرح شــده توســط 

طرفین چگونه پیش می رود.
معاون وزیر امورخارجه روسیه با بیان اینکه »مسکو در تلاش است تا جست وجوی راه حل 
بین ایالات متحده و ایران را تسهیل کند« اظهار داشت: ما تلاش های خود را در جهت تسهیل 
جست وجوی فعال برای راه حل های مذاکره شده لازم تضعیف نمی کنیم. من فکر می کنم که این 
راه حل ها با اتکای مناسب به قوانین بین المللی، اصل امنیت برابر و غیرقابل تقسیم و همچنین 
بــا تــوازن دقیق منافع و یک حرکت گام به گام که بــه ما امکان می دهد از طریق پایبندی به 
توافقات حاصل شده، اعتماد را ایجاد و تقویت کنیم، کاملًا قابل دستیابی هستند. وی ادامه داد: 
من دوست دارم، باور کنم که ایالات متحده و همچنین ایران کاملًا از این موضوع آگاه هستند.
به گفته ریابکوف، فدراسیون روسیه قاطعانه معتقد است که یک توافق بلندمدت می تواند 
از طریق ابزارهای صرفاً سیاسی و دیپلماتیک حاصل شود. برخلاف گمانه زنی های غربی، برنامه 
هســته ای ایران تحت کنتــرل دقیق آژانس بین المللی انرژی اتمی )IAEA( بوده و هســت. 
حتی از نظر آماری، ایران در بین تمام اعضای آژانس، کشوری است که بیشترین بازرسی ها از 
آن انجام می شــود. این را نمی توان در مورد کشــورهای غیرهسته ای در چارچوب معاهده منع 
گســترش ســلاح های هســته ای که ادعاهایی علیه آن دارند و چرخه سوخت هسته ای بسیار 

توسعه یافته تری دارند، گفت.
او تاکید کرد: در عین حال، طرف ایرانی را نمی توان مسئول عواقب مسیر خرابکارانه و نقض 
فاحش قطعنامه ۲۲۳۱ شــورای امنیت سازمان ملل توسط ایالات متحده و کشورهای اروپایی 
دانست که منجر به کاهش مقیاس فعالیت های راستی آزمایی آژانس اتمی در ایران در رابطه با 
اقدامات داوطلبانه شفاف سازی تعیین شده در برجام شد. مقام ارشد روس همچنین خاطرنشان 
کرد که مسکو نسبت به غیرقابل قبول بودن قطعی حملات به تأسیسات زیرساخت هسته ای ایران 
هشدار می دهد. وی افزود: ما قاطعانه هرگونه گزینه ای را در راستای حمله نظامی به زیرساخت 
و تأسیسات هسته ای ایران رد می کنیم. این امر ناگزیر منجر به عواقب جبران ناپذیری، از جمله 
پیامدهای انســانی و رادیولوژیکی خواهد شد. لازم است تمام تلاش خود را برای جلوگیری از 
چنین وضعیتی که ما را به راه حل نزدیک تر نمی کند، انجام دهیم. سرگئی ریابکوف یادآور شد: 
در سال ۲۰۱۵، زمانی که برجام منعقد شد، جامعه بین المللی قاطعانه مسیر جنگ را رد کرد 
و در شــرایط فعلی، تنها گزینه صحیح اســتفاده حداکثری از منابع دیپلماتیک بدون اشاره به 

احتمال راه حل های قهری است.

درمکتب امام

از هیچ چیز جز خدا نترسید
من بار دیگر از مسئولین بالای نظام جمهوری اسلامی می خواهم که 
از هیچ کس و از هیچ چیز جز خدای بزرگ نترسند و کمرها را ببندند و 
دســت از مبارزه و جهاد علیه فساد و فحشای سرمایه داری غرب و پوچی 
و تجاوز کمونیزم نکشند که ما هنوز در قدم های اول مبارزه جهانی خود 

علیه غرب و شرقیم.
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در پی تصویــب لایحه پالرمو در مجمع تشــخیص مصلحت نظام، 
کمیســیون حقوقی و قضائی دبیرخانه مجمع تشخیص، با هدف تنویر 
افکار عمومی و پاســخگویی به سؤالات و ابهامات مطرح شده، بیانیه ای 

منتشر کرد.
مجمع تشــخیص مصلحت نظام در بیانیه ای که روز یکشنبه ۱8 خرداد ماه 

منتشر کرد، به ابهامات موجود درباره تصویب پالرمو پاسخ داد.
در این بیانیه  7 بندی آمده است: طی هفته های اخیر که موضوع مصوبه مجلس 
در الحاق جمهوری اســلامی ایران به دو کنوانسیون پالرمو و سی اف تی در دستور 
کار مجمع تشخیص مصلحت نظام بوده، از سوی افراد، گروه ها و محافل گوناگون 
نظرات موافق و مخالف الحاق به این دو سند بین المللی در فضای رسانه ای کشور 
مطرح شده است که ضمن تقدیر از همه آنان- مخصوصا مخالفین و منتقدین که 
دلسوزانه و خیرخواهانه مجمع تشخیص مصلحت را از تصویب این دو سند برحذر 
داشتند- و با کمال احترام به آنان لازم می داند اعلام نماید که مخالفت ها عمدتا از 
ناآشنایی و فقدان اطلاع کافی از مفاد تکالیف و تعهدات مندرج در کنوانسیون های 
مذکور ناشــی می شود و ایرادات و شبهات و هشدارهایی که مطرح شده غالبا بلا 

وجه و عاری از استدلال فنی و حقوقی است.
در ادامه این بیانیه اشــاره شده است: به همین منظور و با هدف تبیین علل 
تصمیم اخیر مجمع در تصویب »کنوانســیون ســازمان ملل متحد علیه جرایم 
ســازمان یافته فراملی« موسوم به کنوانسیون پالرمو، کمیسیون حقوقی و قضائی 
دبیرخانه مجمع تشــخیص مصلحت نظام پاره ای توضیحات ضروری را ارائه کرده 

است که مشروح آن به اطلاع ملت شریف ایران می رسد:
پس از انتخاب آقای پزشــکیان به عنوان رئیس جمهور در ســال ۱۴۰۳ و با 
درخواســت ایشــان از رهبر انقلاب و موافقت معظم له با بررسی مجدد موضوع، 
مصوبه مجلس درباره کنوانســیون پالرمو و سی اف تی برای بار سوم در دستور کار 
مجمع تشــخیص مصلحت نظام قرار گرفت و بررسی آن از دی ماه سال گذشته 
در کمیسیون مشترکی که به همین منظور در مجمع تشکیل شد آغاز گردید. در 
این مرحله از رسیدگی، ایرادات هیئت عالی نظارت، طی ۳ ماهه پایان سال گذشته 
در دبیرخانه مجمع و سپس در کمیسیون مشترک و با حضور تعدادی از اعضای 
مجمع تشخیص مصلحت نظام مورد بررسی قرار گرفت و این کمیسیون با توجه 
به مفاد »شروط« مجلس شورای اسلامی در تصویب و اجازه الحاق به کنوانسیون 
 مخصوصاً شرط بســیار مهم و تعیین کننده »تفســیر و اجرای مفاد کنوانسیون 
بر اساس قوانین کشور به ویژه قانون اساسی جمهوری اسلامی ایران«، شروط مذکور 
را رافع ایرادات و نگرانی های مطروحه از ناحیه هیئت عالی نظارت تشخیص داد و 
شورای مجمع تشخیص مصلحت نظام نیز در جلسه چهارشنبه مورخ ۲۴ اردیبهشت 
۱۴۰۴ با اکثریت بیش از ســه پنجم کل اعضاء، بر همین تشــخیص کارشناسی 
کمیســیون مشترک صحه گذاشت و بدین ترتیب مصوبه مجلس شورای اسلامی 
در الحاق جمهوری اســلامی ایران به این کنوانسیون مورد تایید مجمع تشخیص 

مصلحت نظام قرار گرفت. 
در بیانیه این نهاد عالی رتبه تصریح شده است: در نامه ۱۵۰ نماینده مجلس 
شورای اسلامی به رئیس مجمع تشخیص مصلحت این سؤال مطرح شده است که 
چرا مجمع مصوبه مجلس در سال ۱۳۹۶ را مبنای رسیدگی خود قرار داده است 
و حال آن که اکثریت نمایندگان فعلی مجلس، مخالف پیوستن به کنوانسیون های 
مذکور هستند و مجمع باید براساس نظر این مجلس ، ردّ الحاق به کنوانسیون ها 
را مبنای رسیدگی قرار بدهد. ناگفته روشن است که حسب مفاد اصل ۱۱۲ قانون 
اساســی اجابت چنین درخواستی ناممکن اســت؛ الحاق به کنوانسیون مذکور، 
مصوبه اصراری مجلس بوده اســت و مجمع صرفاً صلاحیت و اختیار بررسی این 
مصوبه را از حیث احراز مصلحت دارد و ارســال یک نامه- ولو با امضای اکثریت 
نمایندگان- به هیچ وجه نمی تواند جایگزین مصوبه رسمی مجلس شود و مجمع 

را ملزم به رسیدگی بر مبنای آن نماید. 
در ادامه بیانیه آمده اســت: برخی ادعا کرده اند با پذیرش این کنوانسیون ها، 
اطلاعات حیاتی اقتصادی و تراکنش های بانکی در اختیار دشــمنان کشــور قرار 
می گیــرد. این ادعا که از جمله پرتکرارترین و مهم ترین اســتدلال های مخالفین 
اســت، در طول ایام بررسی در کمیسیون مشترک و سپس صحن مجمع،کانون 
توجه اعضای مجمع تشــخیص مصلحت بوده و به سبب اهمیت آن، توجه دقیق 
توام با حساسیت آنان را به پاسخ های مستخرج از مفاد کنوانسیون ها جلب کرده و 
در نتیجه، اکثریت قاطع اعضای مجمع را به نادرستی این ادعا مجاب نموده است 
زیرا در کنوانسیون های پالرمو و همچنین سی اف تی هیچ اشاره ای به الزام کشورها 
جهت ارائه اطلاعات اقتصادی و حیاتی خارج از چارچوب قوانین داخلی کشــورها 
وجود ندارد. از دیگر اســتدلال ها در مخالفت با تصمیم مجمع در تصویب الحاق 
به کنوانســیون پالرمو )و همچنین ســی اف تی( آن است که این تصمیم با وجود 
تحریم های ظالمانه آمریکا و شرایط مذاکرات در دست انجام، هیچ منفعتی برای 
کشــور ندارد. مجمع تشخیص مصلحت نظام این استدلال را برای رد کنوانسیون 
ناکافی دانسته است از آن روی که استدلال های مقابل آن در توجیه فواید الحاق غلبه 
دارد و در باب فواید و منافع حاصل از الحاق جمهوری اسلامی ایران به کنوانسیون 
پالرمو فهرســت بلندی را می تــوان ارائه نمود؛ از جمله آن کــه به غیر از برخی 
کشورهای کوچک و یا نواحی قضائی، اکثر قریب به اتفاق کشورها این کنوانسیون ها 
را پذیرفته و ملحق شــده اند و در این میان، تبدیل شدن جمهوری اسلامی ایران 
به یک استثنا در بین سایر کشورها در موضوع قبول تعهدات بین المللی مبارزه با 
جرایم سازمان یافته- و نیز مقابله با تامین مالی تروریسم- قطعا به مصلحت کشور 
نبوده و عملا تداوم این وضعیت، بی انگیزگی کشورهای دوست در جهت حمایت 
از ایران در مجامع بین المللی را به همراه خواهد داشت و تلاش های وزارت خارجه 
جهت شبکه سازی بین المللی به نفع منافع ملی کشور را پرهزینه می نماید. مضافا 
این که اعضای مجمع تشــخیص مصلحت این واقعیت مسلم را در نظر دارند که 
تمامی کنوانســیون هائی که تاکنون توسط جمهوری اسلامی ایران پذیرفته شده، 
تواما واجد فرصت ها و تهدیدهایی برای کشــورها هســتند که باید با اتخاذ تدابیر 
مناسب در مقام اجرا، استفاده حداکثری از فرصت ها و به حداقل رساندن تهدیدها 

را درجهت تامین منافع کشور تمهید نمود. 
آیت الله دژکام، در نشست کمیسیون تخصصی کارگروه ملی زیارت:

حاصل گردشگری در تمدن جدید
باید رشد و ارتقای معنوی انسان ها باشد 

شیراز- خبرنگار کیهان:
 آیت الله دژکام، در نشست کمیسیون تخصصی کارگروه ملی زیارت 
که در حرم مطهر حضرت احمدبن موسی شــاهچراغ)ع( برگزار شد، با 
اشاره به مسئله گردشگری، گفت: گاهی گردشگران را به عنوان افرادی 
با وظایف و تکالیف در نظــر می گیریم، اما زمانی نیز که کارگروه زیارت 
تشکیل می دهیم، نگاه ما به این سمت است که در عرصه زیارت چگونه 

باید حکمرانی و مدیریت کنیم.
وی افزود: باید در این زمینه اقداماتی انجام شود که هم تمدن سازانه باشد و 
هم جامعه پردازانه، به گونه ای که امر زیارت برای گردشگران آسان و دلپذیر شود.
نماینده ولی فقیه در فارس با تأکید بر جایگاه ممتاز سومین حرم اهل بیت)ع( 
در شیراز، گفت: همه حرم ها نیاز به حمایت دارند، اما حرم حضرت شاهچراغ)ع( 
نیازمند حمایت بیشــتری است. باید وظایف خود را نسبت به این جایگاه مقدس 
به درستی انجام دهیم و به وضعیت خاص استان فارس توجه ویژه ای شود. دژکام 
تصریح کرد: انتظار داریم که رویکرد گردشــگری به ســمت گردشــگری حلال، 
گردشــگری دینی و اسلامی تقویت شود و این شرایط سبب خواهد شد زائران، با 
روحیه ای بهتر و شرایطی مناسب تر به زیارت مشغول شوند. نماینده ولی فقیه در 
فارس همچنین با اشاره به پیشینه تاریخی ایران در حوزه گردشگری، اظهار کرد: 
در تاریخ و تمدن خودمان افرادی چون ناصرخسرو را داریم که خود یک گردشگر 
بوده است؛ در تمدن جدید نیز باید مجالی فراهم کنیم تا حاصل گردشگری، رشد 
و ارتقای معنوی انسان ها باشد. در این نشست حسینعلی امیری استاندار فارس، با 
اشاره به گردشگری به عنوان یکی از محورهای توسعه استان اظهار داشت: »رهبر 
معظم انقلاب فرمودند که شــیراز سومین حرم اهل بیت )ع( در ایران است و این 

امر نیازمند توجه ویژه به زیرساخت ها و خدمات زیارتی است. 
اســتاندار فارس درخصوص اهداف این نشســت گفت: »محور طریق الرضا، 
مسیری است که امام رضا )ع( از جنوب به سمت نیشابور و مشهد طی کرده اند و 
در سال های اخیر به ویژه پس از پیروزی انقلاب، توجه بیشتری به آن شده است. 

پاسخ مجمع تشخیص مصلحت نظام 
به ابهامات مطرح  شده درباره تصویب پالرمو

اولیانوف: 
 قطعنامه ضدایرانی غرب در شورای حکام 

نتیجه مثبتی نخواهد داشت

قالیباف:

مدعی العموم نسبت به اظهارات اخیر وزیر سابق اقتصاد 
ورود كند

قالیباف در پاسخ به تذکر یکی از نمایندگان 
مبنی بر اینکه اظهارات همتی موجب خدشــه 
به ســاحت مجلس شده است، اظهار داشت: این 
موضــوع را در هیئت  رئیســه دنبال می کنیم و 
مدعی العموم نیز باید این موضوع را روشن کند. 

حمیدرضا گودرزی، نماینده الیگودرز  در نشســت 
علنی روز گذشته )یکشنبه، ۱8 خردادماه( مجلس شورای 
اســلامی خطاب به رئیس مجلس متذکر شد: اظهارات 
برخی مسئولین سبب خدشه به ساحت مجلس شده لذا 
از هیئت رئیسه انتظار دارم این موضوع را پیگیری کند.

نماینده مردم الیگودرز در مجلس شورای اسلامی با 
بیان اینکه اظهارات همتی سبب تضعیف مجلس شده 
است، بیان کرد: از این رو انتظار داریم که ایشان اسامی 
نمایندگانی که خواستار مسئولیت به دوستانشان شده اند 
را نام ببرند، در غیر این صورت آقای همتی باید از مجلس 

عذرخواهی کند.
محمدباقر قالیباف در پاسخ به این نماینده، گفت: 
متأســفانه در ماه قبل نیز اظهاراتی به این شکل مطرح 
شــد و نمایندگان نیز به ایــن موضوع معترض بودند و 
شکایت کردند، ما نیز حتماً در هیئت رئیسه این موضوع 
را دنبال خواهیم کرد و مدعی العموم نیز باید این موضوع 

را پیگیری و روشن کند.
 نوروزی: کمیسیون اصل نود 
ادعای همتی را پیگیری  کند

رحمت الله نوروزی، نماینده مردم علی آبادکتول نیز 
درباره ادعای اخیر وزیر سابق اقتصاد اظهار داشت: آقای 
همتی باید به کمیسیون اصل نود بیاید و درباره ادعای 

خود توضیح دهد.
نماینده مردم علی آباد کتول در مجلس شــورای 
اســلامی در ادامــه تصریح کرد: اینکه گفته می شــود 
همه نمایندگان مدیرعاملی و عضویت در هیئت مدیره 
شــرکت ها را خواسته اند باید بررسی شود. نباید جایگاه 
مجلس خدشه دار شود و کسانی که نتوانسته اند اعتماد 
نمایندگان را جلب کنند، علیه آنها اظهاراتی داشته باشند.
وی ادامه داد: کمیسیون اصل نود باید این موضوع 
را پیگیری و آقای همتی شــفاف سازی کند که اگر ما 
مدیرعاملی بانک خواسته ایم به صورت مستند اعلام شود.

عضو مجمع نمایندگان اســتان گلستان در پایان 
اظهارات خود با تأکید بر اجرای سند آمایش عنوان کرد: 
نابسامانی ها و مشکلاتی که در ورزش وجود دارد مبنی 
بر این است که انسان های سالم، وطن دوست، نظم گرا و 
قانون پذیر وارد عرصه شوند لذا باید سریع تر سند آمایش 

از سوی وزیر ورزش ابلاغ شود تا مشکلات حل شود.
مخالف استیضاح همتی بودم 

اما اتهام زنی به مجلس درست نیست
همچنین، محمدرضا صباغیان بافقی، نماینده مردم 
بافق و مهریز در تذکری درباره ادعاهای وزیر سابق اقتصاد 
گفت: آن زمان برخی از ما نمایندگان مخالف استیضاح 
آقای همتی بودیم و دلایلی داشتیم اما نحوه صحبت وی 
که مجلس را متهم کردند، درست نیست و باید شفاف 
سازی شــود چرا که امروز پاسخی برای سؤالات مردم 
درباره امتیازاتی که گفته شده ما نمایندگان درخواست 

کرده ایم، نداریم. 
همتی اسامی خاطیان را اعلام 

و یا عذرخواهی کند
افــزون بر نماینــدگان معترض یاد شــده در بالا، 
عبدالوحیــد فیاضی، نماینده مردم نور و محمودآباد در 
تذکری شــفاهی با اشــاره به اظهارات اخیر عبدالناصر 
همتی خواستار شفاف ســازی یا عذرخواهی وی شد و 
نســبت به مدیریت ضعیف وزارت نیرو در بحران انرژی 

کشور انتقاد کرد. 
فیاضی در بخش نخســت تذکر خود با اشــاره به 
اظهارات همتی تصریح کرد: آقای همتی یا باید لیست 
خاطیان را که خودشان مطرح کرده اند منتشر کنند، و 
اگر چنین نکنند باید رســماً عذرخواهی کنند. در غیر 
این صورت، هیئت رئیســه محترم مجلس به نمایندگی 

از نمایندگان ملت باید علیه ایشان طرح دعوا کنند. 
همتی برای استفاده از واژه »همه نمایندگان« 

باید مورد پیگرد قرار گیرد
علیرضا نثاری، نماینده مــردم نهاوند نیز با انتقاد 
از ادعای اخیر عبدالناصــر همتی علیه مجلس، گفت: 
اظهــارات وی قابل تأمل اســت چرا کــه از واژه همه 
نمایندگان استفاده شد از این رو باید به این موضوع به 
صورت جدی ورود شــود و در صورت عدم اثبات آن، به 

صورت ویژه از سوی مجلس پیگیری شود.
نماینده مردم نهاوند در مجلس شــورای اسلامی 
در ادامه تأکید کرد: جایگاه مجلس بســیار ارزشــمند 
اســت و بعُد نظارتــی آن و در رأس امور بودن مجلس 

باید رعایت شود.
مجلس باید در دفاع از شأن خود 

با اظهارات تخریبی برخورد قاطع کند
در همین راستا، عبدالحکیم آق  ارکاکلی، نماینده 
مردم گنبدکاووس اظهار داشت: مجلس اگر می خواهد 
همچنــان در رأس امــور باقی بماند، بایــد ابتدا خود 

نمایندگان از جایگاه قانونی خود دفاع کنند. 
وی با اشــاره به برخی اظهارات اخیر علیه مجلس 
گفت: در روزها و ماه های گذشته شاهد توهین ها و حتی 
توهمات برخی افــراد بوده ایم. افرادی نظیر عبدالناصر 
همتی و ســیدمصطفی میرســلیم، با بیان هایی که نه 
تنها موجب تشویش اذهان عمومی شده بلکه برخلاف 
مصالح نظام نیز بوده، به جایگاه مجلس تعرض کرده اند. 
از هیئت رئیســه محترم مجلس انتظار داریم با این گونه 

اظهارات، برخوردی قاطع و بازدارنده داشته باشند. 
نماینده مردم گنبدکاووس همچنین به وزیر آموزش 
و پرورش تذکر داد و تأکید کرد: صدای اعتراض داوطلبان 
آزمون کیفیت بخشی آموزگاری و دبیری باید به درستی 
شــنیده شود. بررســی دقیق اعتراضات، اعلام عادلانه 
اسامی پذیرفته شدگان و تعیین تکلیف قرارداد نیروهای 
خدماتی از مطالبات اصلی اســت. همچنین لازم است 
شــیوه نامه همکاری معلمان نهضت سوادآموزی هرچه 

سریع تر ابلاغ شود. 
وزرای نفت و راه، پیگیری حل مشکلات 

کامیون داران را رها نکنند
خبر دیگر اینکه، مهرداد گودرزوند چگینی، نماینده 
مردم رودبار در مجلس شورای اسلامی در تذکری خطاب 
به وزرای راه و نفت درباره مشکلات کامیون داران خواستار 

رسیدگی به وضعیت بیمه، سوخت و بارنامه آنها شد.
نماینده مردم رودبار در مجلس شــورای اســلامی 
همچنین در تذکری خطاب به وزیر بهداشت خواستار 
رسیدگی به وضعیت بیمارســتان های رودبار، منجیل 
و رســتم آباد شــد و گفت: تأمین نیــروی متخصص، 
کادر پرستاری و تجهیزات از ضروریات بیمارستان های 
منطقه اســت کــه در حال حاضر در وضعیت بســیار 

ضعیفی قرار دارد.
عضو مجمع نمایندگان اســتان گیلان در پایان در 

تذکری خطاب به وزیر راه و شهرسازی خواستار تأمین 
اعتبار برای راه های روســتایی شهرستان خود و روکش 
آسفالت قزوین-رشت شد و گفت: وزیر صنعت نیز باید 
نسبت به ساماندهی وضعیت معادن منطقه اقدام کند.

بی تدبیری وزارت کشاورزی
کشاورزان را نابود می کند

کامران پولادی، نماینده مردم چالوس و نوشهر در 
مجلس شورای اسلامی نیز با تبریک دهه امامت و اعیاد 
قربان و غدیر محضر مردم شریف ایران و حوزه انتخابیه 
خود در تذکر شفاهی خود گفت: بیکاری معضلی که نه 
تنها  گریبان گیر اقتصاد کشور است بلکه متاسفانه امید و 
آینده جوانان منطقه و کشور را تحت تاثیر قرار داده است. 
زمانی که همکاران وارد حوزه انتخابیه خود می شوند با 
ســیل عظیم متقاضیان کار رو به رو می شوند. از دولت 
تقاضا داریم همان گونه که مقام معظم رهبری طی ۲۰ 
سال گذشته تمام عناوین شعار سال را در محور تولید 

نامگذاری کرده اند به این مسئله توجه کنند.
وی در ادامه اظهار داشــت: امسال باید همکاری ها 
در جهت تحقق شــعار سال به منصه ظهور برسانند تا 

دغدغه خانواده ها در راستای اشتغال زایی محقق شود.
پولادی در تذکری به وزیر جهاد کشاورزی بیان کرد: 
وزارت جهاد کشاورزی چرا سیاست گذاری، برنامه ریزی 
و نظارت درستی ندارد. چرا سیاست گذاری الگوی کشت 
براساس آمایش ســرزمینی هر استان انجام نمی شود. 
برهمین اســاس شاهد مشــکلاتی برای کشاورزان به 
ویژه کشاورزانی که محصول سیب زمینی و پیاز کشت 
می کنند هستیم، متاسفانه به دلیل بی تدبیری در حوزه 

کشاورزی، کشاورزان نابود می شوند.
 آمریکا اگر به دنبال توافق است باید 

از ایده های شکست خورده  نتانیاهو دست بردارد
خبر دیگر اینکه، محمدباقر قالیباف، رئیس مجلس 
شورای اسلامی در نطق پیش از دستور خود در صحن 
علنی مجلس، گفت:  در ابتدا  لازم می دانم یاد و خاطره  
شهدای حمله  تروریستی به مجلس شورای اسلامی را 
گرامی بدارم. ما به خود می بالیم که کشــوری محسوب 
می شویم که با جان فدایی شهید قاسم سلیمانی و شهدای 
مدافعان حرم توانستیم به حکومت داعش پایان دهیم و 
طراحی های ایالات متحده را که به گفته  رئیس جمهور 
این کشــور ایجاد کننده  داعش بود، نقش برآب کنیم و 

امنیت مردم عزیز و شریف مان را تامین کنیم.
قالیباف خاطرنشان کرد: هفته  گذشته به نمایندگی 
از ملت بزرگ ایران ضمن سفر به منطقه  آمریکای لاتین 
در اجلاس رؤسای مجالس عضو بریکس شرکت کردم 
و دیدارهای دو جانبه ای با مســئولان عالی کشورهای 
ونزوئلا، کوبــا و برزیل برای توســعه  روابط اقتصادی، 

سیاسی و تجاری داشتم.
بریکس می تواند نقش مؤثری در ایجاد نظم نوین 

در جهانی چند قطبی ایفا کند
وی افزود: سفر به این کشورها باعث شناخت بیشتر 

ظرفیت های عظیم در این منطقه برای ارتقای سطح تراز 
تجاری ایران شد و در مذاکرات صورت گرفته، تفاهم های 
انجام شــده در دولت پیگیری گردید و پیشــنهادهای 
همکاری جدیدی با این کشــورها توافق شد که اجرائی 
شــدن این موارد  می تواند تاثیر زیادی بر اقتصاد ایران 
بگذارد. البته هدف اصلی سفر شرکت در اجلاس بریکس 
بود که ایــران به عنوان عضو جدید این نهاد بین المللی 
تلاش جدی دارد تا در تقویت آن کوشــا باشد چرا که 
آن را یکــی از مهم ترین نهادهایی می داند که می توانند 
به استقلال کشورها کمک کنند. بریکس برای مقابله با 
یکجانبه گرایی تشکیل شده و ابزارهایی دارد که به کمک 
آنها می تواند نقش مؤثری در ایجاد نظم نوین در جهانی 

چند قطبی ایفا نماید.
رئیس قوه مقننه کشــورمان اذعان کرد: همچنین 
هیئت ایرانی در این اجلاس تلاش کرد باردیگر شرایط 
ســخت مردم غزه  را تذکر داده و از همگان بخواهد که 
وارد اقدام عملی برای دفاع از انسانیت شوند. جمهوری  
اســلامی  ایــران وظیفه   خود می داند همیشــه صدای 
مظلومان خصوصاً مردم ســتمدیده و مســلمان غزه و 

فلسطین اشغالی باشد.
رئیس  مجلس شــورای اســلامی گفت: در پایان 
بار دیگر تاکید می کنیــم همان طور که در قانون اقدام 
راهبردی برای رفع تحریم ها نیز روشن شده ایران  آماده 
اســت درقبال رفع  تحریم ها و انتفاع اقتصادی  ضمن 
حفظ غنی سازی در خاک خود، اعتمادسازی لازم را برای 
اثبات صلح آمیزبودن فعالیت های هسته ای انجام دهد اما 
همین که در طرح آمریکا حتی اشاره ای به رفع تحریم 
نشده است به روشنی نشان می دهد رفتار ایالات متحده 
در مذاکرات غیرمســتقیم هســته ای،  متناقض و فاقد 

صداقت است.
وی تصریح کرد: آمریکا از یک طرف لبخند می زند 
و از گشــایش های اقتصادی برای ایران سخن می گوید 
امــا درعمل نه تنها به دنبال این اســت که ما را از حق 
بین المللی خود برای غنی ســازی محروم کند، بلکه از 
موضع قلدرمآبانه حتی وعده  رفع تحریم را نیز نمی دهد 
و روشن  است که هیچ منطق عقلانی چنین توافق یکطرفه 

و تحمیلی را نمی پذیرد.
قالیباف افزود: رئیس جمهور متوهم آمریکا بهتر است 
بداند: اگر واقعا به  دنبال توافق است باید رویکرد خود را 
تغییر داده و از تقســیم کار با رژیم صهیونی و پیگیری 
ایده های شکست خورده  نتانیاهو دست بردارد. پیش از 
این نیز بارها گفته ایم و بار دیگر نیز تاکید می کنیم: ما 
باید با حل مسائل معیشتی و اقتصادی مردم و با تکیه 
بر ظرفیت های داخلی، دولت مستکبر آمریکا را مجبور 

به پذیرش رفع تحریم ها در یک توافق برد-برد  کنیم.
نامه معرفی وزیر پیشنهادی اقتصاد

 در مجلس اعلام وصول شد
همچنین در نشست علنی روز گذشته نامه معرفی 
»سیدعلی مدنی زاده« برای تصدی وزارت امور اقتصادی 

و دارایی اعلام وصول شد.
گفتنی است پس از انجام بررسی ها، کمیسیون های 
تخصصی گزارش خود را از برنامه های وزیر پیشنهادی به 
صحن مجلس ارائه می کند و جلسه رأی اعتماد به وزیر 

پیشنهادی برگزار می شود.
وزیر پیشنهادی اقتصاد 

با دقت بیشتر انتخاب شود
در همین رابطه، محمــد علیجانی، نماینده مردم 
املش در مجلس شــورای اســلامی گفت: مجلس در 
آستانه انتخابات وزیر جدید اقتصاد قرار دارد که جامعه 
با چالش های اشتغال، اعتیاد، ازدواج و ناترازی های متنوع 
مواجه است که مستقیما در زندگی مردم تاثیر می گذارد.
وی در ادامه اظهار داشت: شایسته است ما به عنوان 
نمایندگان مردم در مجلس جهت سیاست گذاری صحیح 
اقتصاد و نقش بی بدیل آن برای برون رفت از وضع موجود 
و تامین رفاه و ایجاد امید در جامعه در بررسی صلاحیت 

وزیر پیشنهادی دقت لازم را داشته باشیم.

رئیس بسیج مستضعفین:

۱۹ میلیون هکتار تحت پوشش طرح های آبخیزداری 
طی 5 سال به ثمر خواهد نشست

رئیس سازمان بســیج مستضعفین گفت: با 
پشــتیبانی دولت خدمتگزار و مجلس از طرح 
 ملی »آبخیز تا جالیز«، در مدت زمان پنج ســال 
1۹ میلیــون هکتــار تحت پوشــش طرح های 

آبخیزداری، به ثمر خواهد نشست.
ســردار غلامرضا ســلیمانی، رئیس سازمان بسیج 
مستضعفین در همایش طرح ملی آبخیز تا جالیز که در 
مرکز همایش های شهید ابومهدی المهندس برگزار شد، 
به اهمیت مدیریت آب و تأثیر آن بر تمدن ها تاکید کرد و 
گفت: تصویری سه بعدی مبتنی بر مطالعات زمین شناسی 
و روند تغییرات اقلیمی بازسازی  شده ای از کویر مرکزی و 
کویر لوت در اختیار دارم. این تصویر نشان دهنده  دوره ای 
است که در آن، دهلیزهای مرتبط با این کویرها، مملو از 

آب بوده و حالت دریاچه ای داشته اند.
وی افزود: در آن دوران، تمدن »سیلک« در کاشان 
و تمــدن »آرتای« در جیرفــت، از طریق قایق، لنج و 
کشــتی ها، مراودات تجاری انجــام می دادند اما امروزه 
هیچ گونه اثری از حیات در مرکز این کویرها مشــاهده 
نمی شــود و تنها در حاشیه  آنها، نشانه هایی از زندگی و 

آبادانی به چشم می خورد.
رئیس سازمان بسیج مستضعفین عنوان کرد: به واقع، 
این مناطق به دلیل فقدان آب، رونق خود را از دســت 
داده اند و اکنون تنها آثار تاریخی که از زیر خاک بیرون 

آمده اند، گواهی بر وجود تمدن های گذشته هستند.
سردار ســلیمانی با بیان اینکه تمدن ها همواره در 
مجاورت آب شکل گرفته اند، خاطرنشان کرد: نمونه بارز 
این موضوع، تمدن های بین النهرین، دولت های باستانی 
خوزستان و تمدن ایلام است که همگی مرهون وجود 
آب و بهره گیری از این نعمت الهی بوده اند. بی بهره ماندن 
از آب، به طور قطع ما را از تمدن و آبادانی دور می سازد. 
اینجاست که اهمیت مدیریت آب به عنوان عاملی حیاتی 

در توسعه  تمدن ها آشکار می شود.
وی ادامه داد: با توجه به شــرایط جغرافیایی ایران 
که در زمره  مناطق گرم و خشــک طبقه بندی می شود، 
موضوع مدیریت آب در ادوار مختلف تاریخی از جایگاه 

ویــژه ای برخوردار بوده اســت. اکنون با فاصله گیری از 
گذشته، باید اذعان داشت که اگرچه شیوه های مدیریت 
آب در آن دوران پیشرفت محسوب می شد، اما امروزه این 
روش ها سنتی و ناکارآمد تلقی می شوند بنابراین باید از 
فناوری های نوین حداکثر بهره برداری را کرد و مدیریتی 
کارآمد و امروزی را در حوزه  آب کشور پیاده سازی کرد.

رئیس ســازمان بسیج مســتضعفین گفت: طرح 
»از آبخیز تا جالیز« نماد این مدیریت نوین اســت که 
به حــق از اهمیت فوق العاده ای برخوردار می باشــد. از 
زمان مطرح شدن این طرح، تمامی ظرفیت های استانی 
و شهرســتانی، حتی نیروهای ســپاه پاسداران انقلاب 
اســلامی، با انگیزه ای بــالا در خدمت تحقق این هدف 
ملی قرار گرفته اند. امید است سایر نهادها و سازمان ها 
نیز در صورت امکان، با همکاری وزارت جهاد کشاورزی 
و حمایت مجلس شورای اسلامی، این مأموریت خطیر را 
به سرانجام برسانند. این تلاش، جهادی بزرگ در راستای 

آبادانی کشور محسوب می شود.
ســردار ســلیمانی در ادامه اضافه کرد: حجم کل 
آب های کشــور بالغ بر ۴۵۰ میلیارد متر مکعب است 
که بخشی از آن قابلیت مدیریت و انتقال دارد. رسانه ها 
می توانند با انعکاس مســتمر این آمــار، نقش مؤثری 
در آگاهی بخشــی عمومی ایفا کنند. در حال حاضر، با 
توجه به زیرساخت های ایجادشــده، ظرفیت سدهای 
 کشــور از ۱۰ میلیارد متر مکعب در ســال ۱۳۵7 به 
 ۵۰ میلیارد متر مکعب افزایش یافته است. همچنین حدود 
۵۰ میلیــارد متر مکعب دیگــر از روان آب ها مدیریت 
می شود. با این حال، بخش عمده ای از بارش ها در مناطق 
کویری و غیرمسکونی رخ می دهد که دسترسی به آن ها 

امکان پذیر نیست.
وی در ادامه گفــت: در مواقعی که میزان نزولات 
جوی در برخی مناطق کشور کاهش می یابد، این شاخص 
ممکن اســت با کاهش همراه باشد. در سال  ۱۳۹8 که 
منجر به وقوع سیلاب های بی سابقه شد، شاهد افزایش 
قابل توجه این رقم بوده ایم. در این میان، نقش مدیریت 
به ویــژه مدیریت نوین و فناورمحــور از اهمیت ویژه ای 

برخوردار است، به گونه ای که فعالان عرصه مدیریت باید 
از تفکر و روحیه جهادی برخوردار بوده و به دنبال منافع 

شخصی، شهرت طلبی یا تبلیغات نباشند.
رئیس سازمان بسیج مســتضعفین یادآور شد: ما 
در کنــار یکدیگر گرد هم آمده ایم که این مســیر را با 
همتی والا ادامه دهیم. در این راستا، همه ظرفیت های 
موجود را بســیج کرده ایــم و از حضور و همراهی وزیر 
جهاد کشاورزی، معاونین و مسئولین سازمان های تابعه 

بهره خواهیم برد.
سردار سلیمانی افزود: در دوران دولت مرحوم شهید 
آیت الله رئیسی، همکاری های گسترده ای با وزارت جهاد 
کشاورزی داشتیم و تفاهمنامه مهمی در حضور فرمانده 
کل محترم سپاه به امضا رسید. سردار سلامی نیز همواره 

بر اهمیت این موضوع تأکید داشته اند.
وی گفت: به جــرأت می توان گفت اگر دو چالش 
کلان در کشــور وجود داشته باشــد، اولویت اول آب و 

سپس مسئله جمعیت خواهد بود.
رئیس ســازمان بسیج مســتضعفین اظهار کرد: 
پشــتیبانی های این مجموعه کاملًا غیرانتفاعی بوده و 
هیچ گونه منافع شخصی در آن وجود ندارد. باید با تمام 
توان تلاش کنیم و از دولت و مجلس شــورای اسلامی 
تقاضا می کنیــم تا منابع لازم را تأمین کنند تا حداقل 
پشــتیبانی ها به دست ایشان رسیده و این دستگاه ها و 

نیروهای انسانی بتوانند به فعالیت خود ادامه دهند.
سردار سلیمانی افزود: مدیریت آب باید در تمامی 
عرصه هــا با بهره گیری از همــه ظرفیت ها، تجربیات و 
نظرات کارشناسی محقق گردد. این راهبری هوشمندانه 
و فناورمحور از اهمیت ویژه ای برخوردار است. مسئولین 
اســتانی در جهاد کشاورزی و ســازمان های تابعه آن، 
همچنین وزارت جهاد کشاورزی و سازمان های وابسته 
به آن، همه و همه در این مسیر سهیم هستند و وظیفه 
ما مردمی سازی این فرآیند و تسریع در جذب نیروهای 
خدوم و جهادی است. به ویژه باید از ظرفیت های سازمان 
بسیج و سپاه استان ها در این زمینه بهره برد. در صورت 
نیاز، از ســایر دســتگاه های اجرائی نیز کمک خواهیم 

گرفت. بسیج ظرفیت ها نیز بر عهده ماست که این مهم 
را محقق خواهیم ساخت.

وی در جمــع خبرنگاران گفت: برنامه ای که میان 
سازمان بسیج مســتضعفین و وزارت جهاد کشاورزی 
تحــت عنوان »طرح از آبخیز تا جالیز« تنظیم گردیده، 
هدفگذاری ۱۹ میلیون هکتار از اراضی مستعد کشور را 
مدنظر دارد. این اقدام عظیم، با مشارکت مردم و بسیج 
ظرفیت های ملی که ذیل همین طرح تعریف شــده، از 
سال گذشته آغاز شده است که امیدواریم شتاب ویژه ای 
به آن بخشیده شود و به صورت جهادی پیگیری شود.

رئیس ســازمان بسیج مســتضعفین بیان کرد: با 
پشــتیبانی دولت خدمتگزار و مجلس، در مدت زمان 
پنج سال این ۱۹ میلیون هکتار تحت پوشش طرح های 
آبخیزداری به ثمر خواهد نشست. طرح های آبخیزداری 
پیامدهای بســیار گسترده ای دارد، هم از لحاظ محیط 
زیست، هم در پیشگیری از فرسایش خاک و تخریب هایی 
که در هنگام بارندگی ها و سیلاب ها ایجاد می شود، و هم 
در جلوگیری از فرونشست  همچنین بهره وری فراوانی 
از آب در راســتای اســتحصال محصولات کشــاورزی 
 بیشــتر، بهره دهی بالاتــر و افزایــش تولیدات حاصل

خواهد شد.
به گزارش ایرنا، ســردار سلیمانی با بیان اینکه این 
اقدام از اهمیت بسیار بالایی برخوردار است، تصریح کرد: 
مســئله آب و آبادانی کشور و امنیت غذایی ملت با آن 
گره خورده است. اگر تنها همین دو نکته را مدنظر قرار 
دهیم، اهمیت این طرح به وضوح مشخص می گردد که با 
همکاری وزارت جهاد کشاورزی و سازمان های تابعه این 
وزارتخانه، به ویژه جهاد کشاورزی استان ها و شهرستان ها، 

این امر خطیر پیگیری خواهد شد.
وی گفــت: در این طرح ملــی نیروهای جهادی، 
گروه های جهادی و توان مهندســی بســیج سازندگی 
اســتان ها، همراه با ظرفیت های کارشناسی و فنی آنان 
حضور فعال خواهند داشت. طبیعتاً به میزان مورد نیاز 
برای انجام کامل این طرح، از بودجه های دولتی حمایت 

و پشتیبانی لازم به عمل خواهد آمد.
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ادامه از صفحه ۲
۹( مسیر کشور طی چند دهه گذشته، با وجود کارشکنی سنگین دشمن و نیروهای 
نیابتی آن، رو به پیشرفت بوده است. دشمن ترین دشمنان اعتراف می کنند که علت ناتوانی 
در مواجهه با ایران و جمهوری اسلامی، رهبری حکیمانه و همراهی ملت بوده است. باید 
آمریکا را ورای  هارت و هورت هایش ارزیابی کرد. ۴ مهر 13۹8 در حالی که ترامپ در اوج 
توهم بود، نشریه فارین پالیسی، گفت و گویی را با »رائول مارک گرشت« )افسر پیشین 
سازمان سیا، کارشناس خاورمیانه و عضو ارشد بنیاد دفاع از دموکراسی ها( ترتیب داد. 
این عنصر ضدایرانی هر چند در گفت و گوی مذکور، عقده گشایی فراوانی علیه رهبر انقلاب 
اسلامی انجام داد، اما نهایتا اذعان کرد: »باید بگویم که گزینش اهداف از سوی ایرانی ها 
مرا بسیار تحت تاثیر قرار داده است. رهبر عالی ایران، این اقدام را آزمونی نهائی برای 
عقب نشینی دوباره آمریکا می داند... اعمال تحریم بیشتر، پاسخی ضعیف است. زمانی که 
 نمی توانید هیچ کار دیگری انجام دهید، از تحریم استفاده می کنید... برخی افراد، رهبر عالی

ایران را بازیگری محتاط می دانند، اما واقعیت این است که او رویارویی با محدودیت ها و 
کنار زدن آنها را دوست دارد... رهبر عالی ایران، یکی از موفق ترین رهبران خاورمیانه از 
زمان جنگ جهانی دوم تاکنون است. او از مهارت های ممتاز و استعداد های عالی برخوردار 
اســت. من می توانم بر مبنای رکورد های آماری بگویم که رهبر عالی ایران، قطعا برتر از 
ترامپ و در نقطه مخالف او قرار دارد. هر آنچه از سوی رهبر ایران انجام می شود، اراده و 
تشخیص خود اوست. من در این باره اطمینان دارم چون سال ها درباره او مطالعه کرده ام.«

1۰( ترامپ با همه یاغیگری هایش، کاتالیزور تضعیف قدرت آمریکاست. او پس از چند 
ماه، در حال برداشت کاشته های خویش است؛ از نابودی قدرت نرم و هوشمند آمریکا به 
اذعان استراتژیست ها، تا درگیری با متحدان و رقیبان جهانی، و سیاست های سرکوبگرانه 
که به آشوب در لس آنجلس و نیویورک و برخی شهرهای دیگر انجامیده و البته، هنوز اول 
ماجراست. اینها را علاوه کنید به وعده های مهملی که ترامپ درباره پایان دادن به جنگ 
اوکراین ظرف 2۴ ساعت، یا برقراری آتش بس ظرف یک هفته در غزه و خاورمیانه داد، و 
شکست دادن مقاومت یمن می داد. در موضوع یمن کار به جایی رسید که نیویورک تایمز 
نوشت: »ترامپ پس از 3۰ روز جنگ با یمن، ناامید شد. ژنرال کوریلا، فرمانده سنتکام 
بر کمپین بمباران قدرتمند اصرار داشــت اما حوثی ها هفت پهپاد MQ-۹ را سرنگون 
کردند. چند فرونــد F-16 و یک جت جنگنده F-35 مورد هدف قرار گرفتند. هزینه 
عملیات سرسام آور بود. مهمات پیشرفته زیادی استفاده شد. برنامه ریزان پنتاگون به 
طور فزاینده  نگران ذخایر و پیامدهای آن برای هر موقعیتی بودند که ممکن است مجبور 
به دفع حمله چین به تایوان شوند. حوثی  ها همچنان به ناو ها شلیک، سنگرها را تقویت، و 
ذخایر سلاح را زیرزمین جابه جا می  کردند. چرخش ناو ترومن برای جلوگیری از آتش، به 
سقوط جنگنده سوپر هورنت  انجامید. سپس، موشک حوثی ها به فرودگاه بن گوریون در 
تل آویو اصابت کرد. ترامپ تصمیم گرفت عملیات را موفقیت آمیز خوانده و متوقف کند«!

كورتکس آفتابه ای
یا كورتکس غنی شده؟

محمد ایمانی

معــاون کنســولی، مجلــس و ایرانیان 
خارج از کشــور وزارت امــور خارجه گفت: 
هنــوز قاضــی پرونــده راجع بــه آزادی 
 مشــروط مهدیه اســفندیاری نظــر نداده

است.

وحید جــلال زاده معاون کنســولی، مجلس و 
ایرانیــان خارج از کشــور وزارت امــور خارجه در 
گفت وگو با مهر در رابطه با آخرین پیگیری ها برای 
آزادی مهدیه اســفندیاری، بیان کرد: مکان هایی را 
به دادگاه فرانسه برای آزادی مشروط خانم مهدیه 

اســفندیاری اعلام کردیم و قاضی این پرونده هنوز 
نظر خود را به ما اعلام نکرده است.

وی ادامه داد: دسترســی های کنسولی به خانم 
اسفندیاری همچنان ادامه دارد و ما چندین بار در 

سفارت فرانسه با او ملاقات کردیم.

معاون کنســولی، مجلــس و ایرانیان خارج از 
کشور وزارت امور خارجه بیان کرد: امیدواریم قاضی 
مربوطه مکان های اعلامی ما را بپذیرد و بر اساس آن 
خانم اســفندیاری از آزادی مشروط تا زمان دادگاه 

برخوردار شود و بیرون از زندان حضور یابد.

جلال زاده: 

وزارت خارجه پیگیر آزادی مشروط مهدیه اسفندیاری است


